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Kako gospodarimo
z gozdovi?

Lahko bi rekli, da je bila razprava na izvrfnem svetu
namenjena temu vprašanju oziroma bolje rečeno, priča-
kovati je bilo, da bodo na to vprašanje podani odgovori,
kateri bi v bistvu predstavljali kažipot razvojnih usmeri-
tev na tem ie kako pomembnem področju. Žal pa se je
razprava obrnila drugače. Drugaie in drugam predvsem
zaradi tega, ker je bilo gradivo - predstavljalo naj bi
poroiilo o gospodaijenju z gozdovi na področju obiin
mesta Ljubljane, pravzaprav nepopolno in nedoreteno.
V veliki meri je to poročilo predstavljalo opis stanja, v
premajhni meri pa je nakazovalo pereio problematiko pa
tudi možne razrešitve na nekaterih področjih. Res je, kot
je dejal predstavnik gozdnega gospodarstva Ljubljana, da
je bil republiški zakon o gozdovih sprejet šele pred
kratkim in da konkretne usmeritve za naslednje srednje-
ročne obdobje ie niso v popolnosti dodelane. Pa vendar
problemov in perečih vprašanj, ki kar kličejo po razreše-
vanju ni malo. Že dalj časa se srečujemo z obolelostjo
(sušenjem) jelk, zmanjšuje se gozdni prirastek, gozdni
poselri naj bi se zmanjkvali, prisotne so dileme okrog
izvoza, v zasebnem sektorju se težave kopičijo, redno se
postavljajo vpraSanja uničcvanja cest in s tem v zvezi
odnos do krajevnih skupnosti, ni nairtov za pogozdova-
nja s hitrorastoiimi drevesi predvsem na poplavnih povr-
iinah in še bi lahko naštevali.

Ob vsem naštetem je izvršni svet podprl predvsem
naslednje usmeritve z zahtevo, da jih v gozdnih gospo-
darstvih skupaj s pristojnimi dejavniki ludi uresničujejo.
To pa pomeni, da je potrebno okrepiti povezavo s prede-
lovalci lesnc surovine (s tem bi prispevali k zmanjkvanju
izvoza), perspektivno je pogozdovanje s hitrorastoftmi
drevesnimi vrstami. v okviru gospodarjenja z zemljišii se
mora veijo pozornost in delo posvetiti individualnem
sektorju. saj le-ta v tržnem smislu dosega bisteno slabk
rezultate kot družbeni sektor. Samo področje Ljubljan-
skega barja zahteva detajlno opredelitev rabe prostora in
v okvtru tega je zatorej potrebno vanj vključiti tudi tiste
usmeritve, ki zadevajo bodisi krienje nekvalitetnih gozd-
nih površin v korist kmetijstvu odnosno posaditev teh
površin s hitro rastočimi drevesi.


